

# P2P DISPATCH

PATHWAYS TO PROSPERITY eBULLETIN



## Welcoming Communities Toolkit II – Promoting Welcoming Communities

Pathways to Prosperity is pleased to announce the launch of our second Welcoming Communities Toolkit – [Promoting Welcoming Communities: A Toolkit for Communities and Those Who Support Them](#). This toolkit features a variety of practices and programs that can be used to address and improve each of the characteristics of a welcoming community, as identified in [Toolkit I: Measuring Welcoming Communities](#). Our goal is to mobilize and facilitate the exchange of ideas and information related to each characteristic of a welcoming community for those who are looking to improve their practices or develop new ones. This sharing of knowledge creates efficiencies for those supporting newcomers, as they can learn from each other’s experiences and expertise, building on both individual and collective success.

The current release includes the main guidebook and tools containing practices related to three characteristics of a welcoming community: **Access to Affordable, Adequate, and Suitable Housing; Access to Transportation; and Positive Indigenous-Immigrant Relations and Understanding**. Each tool provides an overview of the characteristic and details of relevant practices that can support it.

For each practice, we provide the following information:

- Name of practice, and name and type of lead organization(s)
- Links to relevant websites, key documents, and media describing each practice
- Description of the practice, including: a) overview and goals, and b) key features
- Tags to identify: (i) the target recipients or audience, (ii) location in which the practice is currently established, and (iii) size(s) of communities in which the practice is currently implemented

In the coming months, we will continue to release practices relevant to each of the characteristics of a welcoming community on a rolling basis. We welcome feedback and suggestions for new practices that align with these characteristics, as we strive to optimize our impact. By working together, we hope to engage all interested parties in contributing to and benefiting from this toolkit, ultimately promoting more welcoming communities across the country.

[More information](#)

## Pathways to Prosperity Virtual Workshop Series

The second workshop of the Pathways to Prosperity 2024 Virtual Workshop Series will be held on **Tuesday July 16 at 1:00 PM ET** on ‘**How Do Provincial and Municipal Governments Utilize Research?**’

How do governments use research? How can academics improve the impact of their research? Past P2P workshops have examined these questions among federal government departments. In this workshop, we expand the question to examine the use of research among provincial and municipal governments. This workshop is ideal for academics, graduate students, and independent researchers interested in designing, conducting, and disseminating policy-relevant research, as well as practitioners interested in improving the relevance of evidence-based data collection within their organizations.

To register for this workshop on **July 16**, please go to: <https://bit.ly/researchforgovt>



[Click here](#)

[f Share This Email](#)

[X Share This Email](#)

[in Share This Email](#)



## Boîte à outils II pour les communautés accueillantes – Promouvoir des communautés accueillantes

Voies vers la prospérité a le plaisir d'annoncer le lancement de sa deuxième boîte à outils pour les communautés accueillantes – [Promouvoir des communautés accueillantes : une boîte à outils pour les communautés et ceux qui les appuient](#). Cette boîte à outils présente une variété de pratiques et de programmes qui peuvent être utilisés pour aborder et améliorer chacune des caractéristiques d'une communauté accueillante, telles qu'identifiées dans la [Boîte à outils I : mesurer les communautés accueillantes](#). Notre objectif est de mobiliser et de faciliter l'échange d'idées et d'informations relatives à chaque caractéristique d'une communauté accueillante pour ceux qui cherchent à améliorer leurs pratiques ou à en développer de nouvelles. Ce partage des connaissances est source d'efficacité pour ceux qui appuient les nouveaux arrivants, car ils peuvent tirer parti de l'expérience et de l'expertise de chacun, en s'appuyant sur les réussites individuelles et collectives.

La version actuelle comprend le guide principal et des outils contenant des pratiques liées à trois caractéristiques d'une communauté accueillante : **accès à un logement abordable, adéquat et approprié; accès aux transports; et relations et compréhension positives entre Autochtones et immigrants**. Chaque outil fournit une vue d'ensemble de la caractéristique et des détails sur les pratiques pertinentes qui peuvent la soutenir.

Pour chaque pratique, nous fournissons les informations suivantes :

- Nom de la pratique, et nom et type de l'organisation ou des organisations responsable(s)
- Liens vers les sites web, documents clés et médias pertinents décrivant chaque pratique
- Description de la pratique, y compris : a) vue d'ensemble et objectifs, et b) caractéristiques principales
- Étiquettes permettant d'identifier : (i) les bénéficiaires ou le public cible, (ii) le lieu où la pratique est actuellement mise en place, et (iii) la taille des communautés dans lesquelles la pratique est actuellement mise en œuvre.

Dans les mois à venir, nous continuerons à publier régulièrement des pratiques correspondant à chacune des caractéristiques d'une communauté accueillante. Nous vous invitons à nous faire part de vos commentaires et de vos suggestions concernant de nouvelles pratiques correspondant à ces caractéristiques, car nous nous efforçons d'optimiser notre impact. En travaillant ensemble, nous espérons inciter toutes les parties intéressées à contribuer à cette boîte à outils et à en tirer profit, afin de promouvoir des communautés plus accueillantes dans tout le pays.

Lire plus

## Série d'ateliers en ligne de Voies vers la prospérité

Le mardi 16 juillet à 13h00 HE, l'atelier portera sur : **Comment les gouvernements provinciaux et municipaux utilisent-ils les recherches?**

Comment les gouvernements utilisent-ils la recherche ? Comment les universitaires peuvent-ils améliorer l'impact de leurs recherches ? Les ateliers précédents de VVP ont examiné ces questions au sein des ministères du gouvernement fédéral. Dans cet atelier, nous élargissons la question pour examiner l'utilisation de la recherche au sein des gouvernements provinciaux et municipaux. Cet atelier est idéal pour les universitaires, les étudiants des cycles supérieurs et les chercheurs indépendants intéressés par la conception, la réalisation et la diffusion de recherches pertinentes pour les politiques, ainsi que pour les praticiens désireux d'améliorer la pertinence de la collecte de données factuelles au sein de leur organisation.

Pour s'inscrire à cet atelier du **16 juillet**, veuillez s'il vous plaît suivre le lien suivant : <https://bit.ly/researchforgovt>



Cliquer ici

f Partager cet e-mail

X Partager cet e-mail

in Partager cet e-mail

Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees  
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés  
et Citoyenneté Canada

Pathways to Prosperity Partnership | c/o University of Western Ontario | London, ON N6A 5C2 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!